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Aeg: 11.05.2023, algus kell 16.00, lõpp kell 17.50 

Koosolekut juhatas sotsiaalkomisjoni esimees Karmen Kukk   

Protokollis Kadrin Krabbi 

Koosolekust võtsid osa: komisjoni liikmed Marike Adamka,  Karmen Kukk, Siim Pari, 

Ariana Rooba, Helin Veetõusme ja Külli Vikat 

Puudus: Inna Vesi  

Kutsutud: sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev 

  

 

Päevakord: 

1. Tutvumine Maarja-Magdaleena päevakeskusega   

2. Tartu Vallavolikogu 24.05.2018 määruse nr 14 „Üldhooldusteenuse osutamise kord Tartu 

vallas“ muutmine  

3. Loa andmine halduslepingu sõlmimiseks   

4. Keeldumine Põltsamaa valla ja Tartu valla vahelise piiri muutmise taotlemisest 

5. Kohapeal algatatud küsimused 

 

Sotsiaalkomisjon kinnitab päevakorra ühehäälselt. 

 

 

 

1. Tutvumine Maarja-Magdaleena päevakeskusega 

Sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev teeb sissejuhatava ülevaate Maarja-

Magdaleena Päevakeskusest. Tartu valla struktuuris on päevakeskused Maarja-Magdaleenas 

ja Tabiveres. Päevakeskus pakub inimestele toetatud elamist ja toetatud töötamist. 

Tegevusjuhendaja Külliki Jürgenson tutvustab päevakeskuse töid ja tegemisi.  

 

 

 



2. Tartu Vallavolikogu 24.05.2018 määruse nr 14 „Üldhooldusteenuse osutamise 

kord Tartu vallas“ muutmine 

 

Ettekande tegi sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev. 

Korra muutmise tingib üldhooldusteenuse rahastamises riigi tasandil tehtud muudatus. Alates 

01.07.2023 rahastab riik üldhooldekodudes hooldustöötajate ja abihooldustöötajate 

personalikulusid, andes selleks vajaliku sihtotstarbelise raha kohalikele omavalitsustele. Riik 

näeb ette, et kõik pikaajalisel hooldusteenusel olevad kliendid, kes soovivad kohaliku 

omavalitsuse abi arvete tasumisel, tuleb omavalitsuse poolt hinnata ja sellest tulenevalt 

otsustada kliendi edasine hooldusvajadus ja hoolduskulude tasumine. Teenuse saaja tasuda 

jäävad majutus- ja toitlustuskulud ning muud teenuse osutamisega seotud kulud. Kui teenuse 

saaja sissetulekutest selleks ei piisa, siis on mehhanism teenuse saaja tasutavate kulude ja 

sissetuleku vahe kompenseerimiseks. Kui ka sellest ei piisa, siis katavad puudujääva osa 

teenuse saaja lähedased või omavalitsus. Pikaaegse hooldusteenuse maksumus hooldekodudes 

on seoses elukallidusega pidevas muutumises ja sellest tulenevalt on mõistlik, et vallavalitsus 

otsustab pikaaegse hooldusteenuse maksumuse piirmäärad.  

Komisjon arutles hooldusteenuse maksumuse piirmäära kehtestamise üle ja oldi ühiselt nõus, 

et piirmäära kehtestamine seoses hooldusteenuste maksumuse pideva muutumisega peab 

olema kiire. Hooldusteenuse maksumuse piirmäärad peab vallavalitsus kehtestama hiljemalt 

01.07.2023. 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul   

Poolt 6 komisjoni liiget. 

 

 

3. Loa andmine halduslepingu sõlmimiseks   

 

Ettekande tegi sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev. 

 

Tartu vallas on pidev lasteaia- ja lastehoiukohtade puudus. Nimetatud puudujääki kaetakse 

teistes omavalitsusüksustes, põhiliselt Tartu linnas asuvate kohtadega. Asjakohaseid lepinguid 

sõlmitakse nii munitsipaalomandis kui eraomandis olevates koolieelsetes lasteasutustes 

olevate kohtade kasutamiseks. 

Hansu ja Grete lastehoid OÜ teatas Tartu vallale soovist avada Raadi alevis lastehoid. Plaanis 

on avada kohad 13-le lapsele. Haldusleping sõlmitakse tähtajaga kuni 10a ja avatav lastehoid 

lülitatakse Tartu valla haridusteenuste infosüsteemi ARNO, mille tulemusena tekib vallal 

võimalus pakkuda lapsehoiukohti lastele, kes elavad valla territooriumil. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul   

Poolt 6 komisjoni liiget. 

 

 

4. Keeldumine Põltsamaa valla ja Tartu valla vahelise piiri muutmise taotlemisest 

 

Ülevaate andis sotsiaalkomisjoni esimees Karmen Kukk.  

Tartu Vallavolikogu alatised komisjonid arengu- ja planeerimiskomisjon, majanduskomisjon, 

sotsiaalkomisjon, kogukonna- ja kultuurikomisjon, hariduskomisjon ning revisjonikomisjon 



menetlesid piiride muutmisega kaasnevaid organisatsioonilisi ning eelarvelisi ja muid varalisi 

kohustusi ja õigusi käsitlevaid küsimusi. Kokkuvõtvalt leiti, et erinevatele aspektidele 

tuginedes oleks piiride muutmisel nii Tartu valla, kui Puurmani piirkonna elanike jaoks pigem 

negatiivne mõju ning sellest tulenevalt mitte taotleda Tartu valla ja Põltsamaa valla vahelise 

piiri muutmist. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul   

Poolt 6 komisjoni liiget.   

 

 

5. Kohapeal algatatud küsimused 

 

- Maarja-Magdaleena päevakeskuse ja noortekeskuse koostöö 

- soovitakse seoses maamaksu tõusuga rohkem infot 

 

 

 

/digitaalselt allkirjastatud/     /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Karmen Kukk       Kadrin Krabbi 

juhataja       protokollija 

  


